
         Bergen 26.02.2021 

 

Utbedring av FV 564 Fløksand – Vikebø 

Har i dag mottatt detaljregulering for fv 564 Fløksand-Vikebø – Offetleg ettersyn og høyring. 

I den forbindelse vil jeg komme med noen innsigelser mot alternativene A1 og A2 som de 

fremstår i dag. Har tidligere kommet med kommentarer til alternativ A1 (14.05.2018), men 

den gangen var det kun snakk om en støyskjerm fordi rundkjøringen skulle trekkes lenger 

sør. På 1980 tallet da Rosslandsveien skulle etableres måtte vi avgi areal til denne. Vi hadde 

opprinnelig innkjørsel til den gamle Fløksandveien som komme ned fra Smugleitet, omtrent 

midt i veibanen til dagens Rosslandsvei.  Veivesenet bygget ny innkjørsel til våre to hytter. 

Den ene bygget i 1936 og den andre 1979/80. Det som i dag er innkjørsel til eiendom 5/23. 

Da min far døde i 1997 satt jeg med to hytter og salg var derfor naturlig. For ikke å kjøre over 

annen manns eiendom for å komme til min hytte 5/50 ble det søkt om å skille ut et område 

langs fylkesveien slik at jeg hadde adkomst. Dette ble skilt ut som parsell 5/177, men ble 

senere slått sammen til et gårds og bruksnummer 5/50. Det ble også foretatt noen mindre 

justeringer i 2005. Dette ble godkjent og tinglyst i 1997(se vedlegg). Uansett hvilket av de to 

alternativene som blir valgt, vil jeg miste tilkomst til min hytte 5/50. Så hvis innspillet fra Ove 

Evald Kristiansen, Bjørnar Fløysand kan realiserer uten at vi som har eiendommer på 

vestsiden av Rosslandsveien blir berørt, så støtter jeg innspillet til Ove Evald Kristiansen, 

Bjørnar Fløysand og alle andre som har skrevet under på opprop av 21.02.2021. 

Ut ifra de forslagene som i dag foreligger er A1 det som volder mint ulemper, men uansett 

hvilken løsning som blir valgt A1 eller A2, må det sørges for at jeg har fri adgang til min 

eiendom å kunne kjøre så langt opp som jeg gjør i dag. Hvis ikke dette lar seg gjøre må 

ansvarlig byggherre utløse hele eiendommen 5/50 ca 2,6 mål, som har vært i familiens eie 

siden 1930/36.  Med større vei og økt trafikkmengde vil det medføre mer støyplager for meg 

så jeg forlanger en støyskjerm i hele grensen mot fv 564 . Aller helst ser jeg at rundkjøringen 

i A1 blir flyttet 100m lenger sør, til avkjørselen for Fløksandveien, som det en gang var lagt 

frem for meg for ca 2 år siden. 

 

Med vennlig hilsen 

Arne Vetaas 

Fløksand 1  

5098 Frekhaug 

Mobil: 47155013 Mail: arne.vetaas@gmail.com 
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